
Z Á P I S 
z veřejného ustavujícího zasedání zastupitelstva obce Rožnov, které se konalo 

dne 6. listopadu 2014 od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 
 

Přítomni: Procházka Zbyněk, Vanžůra Václav, Bc. Pišta Jan, Ing. Pohl Jaromír, Mervart Zdeněk, 
      Pácalt Josef, Ing. Andrejs Filip 
 

občané, hosté – dle prezenční listiny 
 
Program schůze: 
 
1) Zahájení, výsledky voleb do zastupitelstva obce, jmenování zapisovatele 
2) Složení slibu zastupitelů 
3) Schválení programu zasedání 
4) Schválení ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
5) Hlasování o způsobu volby starosty, místostarosty a výborů 
6) Volba starosty 
7) Volba místostarosty 
8) Volba předsedů a členů finančního a kontrolního výboru 
9) Odměny zastupitelů 
10) Stavba splaškové kanalizace 
11)Územní plán obce 
12) Různé 
13)Diskuze 
14)Usnesení 
15) Závěr 
 
1. Schůzi zahájil v 18:00 hodin stávající starosta obce p. Zbyněk Procházka. Prohlásil, že toto 
zasedání bylo řádně svoláno dle zákona o obcích, tj. v termínu do 15-ti dnů od uplynutí lhůty pro 
podání návrhu soudu na neplatnost voleb. Informace o termínu schůze byla zveřejněna na obou 
úředních deskách. Seznámil přítomné s výsledky voleb do zastupitelstva obce. Dále p. Procházka 
konstatoval, že nové zastupitelstvo se sešlo kompletní, tudíž je usnášeníschopné. Zapisovatelkou 
dnešní schůze jmenoval p. Pištovou. 
2. Pan Procházka vyzval přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu. Přednesl znění slibu a 
jednotliví zastupitelé  po  pronesení  slova  „slibuji“  stvrdili  svým  podpisem  na  připravené  listině 
složení slibu. 
3. Pan Procházka seznámil přítomné s programem zasedání. K programu nebyly vzneseny žádné 
připomínky. Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
4. Jako ověřovatelé zápisu byli určeni Ing. Pohl a p. Vanžůra. Do návrhové komise byli navrženi p. 
Pácalt a p. Mervart. Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
5. Pan Procházka podal návrh, aby se volba starosty, místostarosty, předsedů a členů výborů konala 
veřejnou volbou.  Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0.  
Dále navrhl, aby funkce starosty a místostarosty byla  dlouhodobě  neuvolněnou  funkcí. Hlasování: 
pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
6. Pan Pácalt podal návrh, aby funkci starosty obce vykonával pan Procházka Zbyněk. Jiný návrh 
nebyl podán.  Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 
7. Pan Procházka navrhl, aby  funkce  místostarosty  byla  rozdělena na 2 pozice – 1. místostarosta a  
2. místostarosta. Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Návrh na volbu místostarostů podal pan Procházka. Jako prvního místostarostu navrhl p. Václava 
Vanžůru. Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 
Jako druhého místostarostu navrhl Ing. Filipa Andrejse.  Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 



8.  Pan   Procházka  navrhl,  aby  v  tomto  volebním  období  pracoval  prozatím  pouze  finanční  a 
kontrolní výbor. Předsedou  finančního  výboru  navrhl Ing. Pohla Jaromíra. Hlasování: pro 6,  proti 
0, zdržel se 1.  Předsedou kontrolního výboru navrhl Bc.  Pištu  Jana.      Hlasování:  pro 6,  proti 0, 
zdržel se 1. 
Dalšími  členy  finančního  výboru  navrhl p. Pácalta Josefa a p. Valáška Milana.   Hlasování: pro 6, 
proti 0, zdržel se 1. 
Dalšími  členy  kontrolního výboru  navrhl p. Mervarta Zdeňka a p. Drábka Pavla. Hlasování: pro 6, 
proti 0, zdržel se 1. 
9. Odměny za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva, v souladu s § 72 zákona o obcích. 
Pan  Procházka   navrhl   poskytovat   odměny  vždy  v  maximálních  výších  dle  aktuálně platného 
nařízení vlády č.37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev. Výjimkou bude 
pouze odměna obou místostarostů, která bude vždy poskytována pouze v 50-ti procentní výši 
možného maxima, dle  aktuálně  platného  nařízení  vlády  č.37/2003 Sb. Odměny budou poskytovány 
ode dne přijetí tohoto usnesení, dle Přílohy č.1 zápisu.  Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
10. K administrativním  záležitostem  stavby kanalizace  pan  Procházka sdělil, že na dopis ze SFŽP, 
ve kterém upozorňují na neplnění schváleného finančního plánu stavby kanalizace a z toho 
vyplývající možné krácení finančních prostředků pro obec, bude reagovat. Má připravený dopis, 
vysvětlující   důvody,   pro   které  není  možné   splnit   čerpání   finančního   plánu   pro  rok  2014  
v plánované výši. Dle dostupných informací bude SFŽP přibližně v lednu příštího roku 
přehodnocovat čerpání přiznaných podpor u více obcí. V letošním roce je možné profinancovat i 
stavební  materiál  potřebný až  v roce 2015. Dle  pokynů  SFŽP je  nutné vystavit  poslední  letošní  
fakturu nejpozději do 25. 11. 2014. Dle odhadu zhotovitele stavby se v letošním roce profinancuje 
cca 15 mil. Kč, vč. DPH. 
K vývoji stavebních prací pan Procházka sdělil, že na ČOV jsou kompletně dokončeny betonové 
monolitické konstrukce stěn. Zde probíhají práce dle harmonogramu. Výstavba kanalizační stoky B 
v Neznášově pokračuje také celkem v souladu s harmonogramem prací. Stoka B a B3 (od bytovky 
po komunikaci až na konec obce k Habřině) je dokončena. Nyní se bude pokračovat na stoce B 
směřující do obce Neznášov. 
Výstavba kanalizační stoky A v Rožnově je ve značném skluzu. Dokončuje se teprve úsek od ČOV 
k čp. 80. Po dokončení tohoto úseku budou provedeny kamerové zkoušky dokončených úseků a 
následně i tlakové zkoušky. V příštím týdnu bude provedena skrývka ornice pro archeologický 
průzkum, který provádí Muzeum východních Čech v Hradci Králové. V této souvislosti je nutné 
uzavřít dohodu o provedení záchranného archeologického výzkumu formou dohledu na stavbě, na 
stokách B a B2 v úseku mezi potokem Jordán a silnicí III/2858, v projektové délce 770 m. 
Předpokládané maximální finanční náklady archeologického průzkumu v této části výstavby 
kanalizace činí 37.700,- Kč. Uzavření dohody bylo  schváleno.   Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 
0. 
11. Pan Procházka předložil členům zastupitelstva k nahlédnutí připravovaný územní plán obce 
(ÚPO), a to výkresovou dokumentaci i textovou  část. Příprava  nového  ÚPO se  nachází  ve  stádiu 
 tzv. „opatření obecné povahy“. Je třeba, aby se s ním každý zastupitel seznámil, v současnosti lze 
ještě  podat  návrhy  na  případné  úpravy ÚPO. Ty  jsou  ještě  možné,  neboť  z důvodu probíhající 
výstavby kanalizace bude ÚPO  uzavřen  až  příští  rok. Hlavní výkres ÚPO bude vložen na webové  
stránky obce. 
12. Různé 
- členové zastupitelstva byli seznámeni s vydaným plánem inventur k provedení inventarizace 
majetku, závazků a jiných aktiv a pasiv, k datu 31.12.2014. K zajištění provedení inventur byly 
stanoveny komise pro jednotlivé útvary. 
- k projektu „Doprovodná zeleň podél komunikací a cyklotras“ p. Procházka informoval, že 
v současné  době  probíhá  výsadba  stromů (ořešáků a  švestek) v určených lokalitách. Dokončuje se  
také výsadba stromů a keřů v biocentru u budoucí čistírny odpadních vod. 
- z důvodu  zákonné povinnosti obce  je  nutné  zajistit místo  pro  uložení biologicky rozložitelného 
komunálního odpadu. Pan Procházka  navrhl  upravit  pro  tento účel  pozemek  v  majetku obce p. č. 



 
574 (u salaše), v k.ú. Rožnov. V proběhlé  diskuzi  na  toto  téma  byly  konzultovány  nutné  úpravy  
Tohoto  pozemku, tj. úprava buldozerem, zpevnění terénu, výstavba plotu apod.. 
13. Diskuze 
Pan Filip Andrejs se dotázal na možnost vybudování dětského hřiště. Po diskuzi se došlo k závěru, 
že  je  nutné využít dotačního titulu. Je třeba vytipovat vhodný pozemek pro umístění hracích prvků  
a sledovat vypsání dotace na dětská hřiště. 
14. Návrh na usnesení přednesl p. Pácalt.   Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
15. Závěr – starosta  obce  poděkoval  přítomným  za  účast  a  veřejné zasedání obce ukončil v 19:15 
hodin. 
 
 
 
Zapsala: Pištová Miroslava 
 
 
 
 
Starosta: Procházka Zbyněk    .............................................. 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Pohl Jaromír  .............................................. 
 

 

Vanžůra Václav  .............................................. 

 

 

 

 

 


